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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
«Vriendjespolitiek bij verlenen
erfpachtrecht». (Ingezonden 29 mei
2009)

1
Kent u het bericht: «Vriendjespolitiek
bij verlenen erfpachtrecht»?1 Is dit
bericht waar?

2
Kent u het rapport van de Algemene
Rekenkamer Nederlandse Antillen
over het verlenen van erfpachtrecht
door het bestuurscollege op Bonaire?

3
Hoe beoordeelt u het dat het
Bestuurscollege op een corrupte
manier heeft gehandeld door een
stuk grond van bijna 20 000 m2

onrechtmatig, zonder duidelijke
redenen en in strijd met de wet, aan
een familielid van een gedeputeerde
te gunnen?

4
Wat vindt u van de conclusie dat het
bestuurscollege heeft gehandeld in
strijd met de beginselen van goed
bestuur?

5
Bent u van plan het corrupte
Bestuurscollege aan te pakken en er
zorg voor te dragen dat de
verantwoordelijke bestuurders

ontslagen worden en door het
Openbaar Ministerie zullen worden
vervolgd? Zo ja, hoe?

6
Bent u bereid, nu wederom duidelijk
is hoe diep de corruptie in de
Antilliaanse maatschappij is
geworteld, een onderzoek door de
Rijksrecherche te laten uitvoeren naar
corruptie, nepotisme en
vriendjespolitiek op Bonaire? Zo nee,
waarom niet?

1 Amigoe, 27 mei 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties)
(ontvangen 19 juni 2009)

1
Ik heb kennis genomen van zowel het
bericht «Vriendjespolitiek bij verlenen
erfpachtrecht» als van het rapport
van de Algemene Rekenkamer
Nederlandse Antillen (ARNA) inzake
het onderzoek naar afwijken van
beleid door het Bestuurscollege ten
aanzien van het verlenen van recht
van erfpacht.

2
Zie het antwoord op vraag 1.

3
Zie het antwoord op vraag 4.

4
Ik deel de conclusie van de ARNA dat
de in het rapport geschetste
handelswijze van het Bestuurscollege

op zijn minst de schijn wekt van
partijdigheid en «vriendjespolitiek»
en daarom in strijd is met eisen van
good governance.
Indien het Bestuurscollege wenst af
te wijken van bestaand beleid, zoals
in dit geval gebeurd is, dient zij dit
beargumenteerd en transparant te
doen. Dit was hier niet het geval.
Daarnaast is het onwenselijk dat het
Bestuurcollege zich bezig houdt met
de afhandeling van dergelijke
aanvraagprocedures. De betrokken
ambtenaren dienen hun adviserende
werkzaamheden ten behoeve van
besluitvorming op basis van
overeenkomstige wet- en
regelgeving, inclusief de door het
Bestuurscollege vastgestelde
procedures en richtlijnen uit te
kunnen voeren, zonder daarbij
beïnvloed te worden door
gedeputeerden.
Wanneer er sprake is van een relatie
tussen de aanvrager en een van de
leden van het Bestuurscollege, wat in
een van de beschreven gevallen zo
was, dient men extra zorgvuldig en
transparant de voorgeschreven
procedure te volgen. Dit is kennelijk
niet gebeurd.
De gang van zaken zoals geschetst in
het rapport van de ARNA zijn in strijd
met de eerder gemaakte afspraken
over goed bestuur en keur ik dan ook
af.

5
Primair wordt het Bestuurscollege
gecontroleerd door de Eilandsraad.
Het is in eerste instantie dan ook aan
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de Eilandsraad om het
Bestuurscollege aan te spreken op
het rapport van de ARNA en daar
eventueel consequenties aan te
verbinden.
Wel zal ik de betrokkenen aanspreken
op de gang van zaken zoals
omschreven in het rapport van de
ARNA en er bij hen op aandringen
maatregelen te nemen om herhaling
te voorkomen.

6
Nee, de Rijksrecherche is een
Nederlandse dienst en derhalve niet
zelfstandig bevoegd op de
Nederlandse Antillen.
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